
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

 

П Р О Т О К О Л № 5 0  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 15.04.2021 г. 

Днес,  15.04.2021 г. онлайн чрез платформата WEBEX се проведе заседание на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

09.30  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 7 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъствали: д-р Антон Койчев, проф. Иво Петров, Малина Едрева, д-р Веселин 

Милев, Михаил Паргов, Яна Тодоранова, Албена Кръстева. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред не бяха направени предложения за допълнение. 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 7 

За 7 
Против - 
Въздържали се - 
 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 



По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК66-4860/2/01.04.2021 г. относно 

заемообразно отпускане на средства за разплащане на разходи по договор за 

финансиране от Министерство на здравеопазването на допълнителни трудови 

възнаграждения на здравните медиатори 

Д-р Д. Барбалов представи доклада. - За сметка на бюджета на дирекция 

„Здравеопазване“ ще осигурим авансовото плащане към здравните медиатори. 

Миналата година те бяха 4, сега са 5. Ще нарснат до 8 т.г. Това е много важно в 

условията на пандемия. Успешно сме ги ползвали и ще продължим с тяхната работа с 

определени малцинствени групи. Мога да дам и информация за конкретната 

обстановка. Към края на работния ден вчера в столичните болници е имало общо 2 421, 
от които 2229 са на неитензивно лечение. 232 са на интензивно лечение. Това е с 259 

човека по-малко от пика, който имахме на 9 април. В общинските болници към вчера 

имаме 311 пациенти, най-големият брой е в Първа и в Пета градска – 139 и 112 

съответно. Още една важна дейност са 9-те ДКЦ, където се извършват прегледи за 

болни от Ковид. От началото на годината бройката нараства на 16 657 пациенти, 

преминали през тези кабинети, от които 4 938 са констатирани като положителни. 

Вижда се подкрепата, която и доболничната общинска помощ оказва в борбата с 

епидемията. 

Д-р Койчев – Искам да помоля да кажете няколко думи за дейността на здравните 

медиатори. 

Д-р Барбалов – Те се много активни в работа особено с малцинствени групи. Избират 

се с конкурс, имат място, където могат да осъществяват дейността. Много активно 

работят, когато имаме епидемични проблеми. Преди няколко години имахме голям 

брой случаи на хепатит. Те много помогнаха с информирането, профилактиката, 

ваксинацията, сега също много активно се включват в борбата с Ковид кризата. Това е 

много успешен механизъм за работа чрез хора, котио са по-близо до малцинствените 

групи, могат по-добре да работят с тях, да им обясняват различните здравни проблеми, 

да им помагат при нужда. Мисля, че тази дейност е изключително положителна. Да 

припомня, че тя се финансира изцяло от държавата. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 7 

За 7 
Против - 
Въздържали се - 
 



Д-р Антон Койчев – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
 
Заседанието по точка 2 се води от проф. Иво Петров 
 
По т. 2 от дневния ред: Доклад № СОА21-МЦ29-18/1/01.04.2021 г. относно 

утвърждаване на актуализиран устав на „Втора многопрофилна болница за 

активно лечение-София“ ЕАД 

Д-р Койчев – В случая се касае за прецизиране предмета на дейност на болницата. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 7 

За 7 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Проф. Асен Николов - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Проф. Иво Петров - за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
 
Заседанието по т. 3, т. 4, т. 5, т. 6 и т. 7 се води от Яна Тодоранова 
 
По т. 3 от дневния ред: Доклад № СОА21-ВК66-1180/1/01.04.2021 г. относно даване 

на съгласие за увеличаване на капитала на „Диагностично-консултативен център 

ХХVІІІ-София“ ЕООД чрез непарична вноска 
 
Няма коментари от комисията. 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 7 



За 7 
Против - 
Въздържали се - 
 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Проф. Асен Николов - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Проф. Иво Петров – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
 
 
По т. 4 от дневния ред: Доклад № СОА21-ВК66-1138/1/01.04.2021 г. относно даване 

на съгласие за увеличаване на капитала на „Първа специализирана акушеро-
гинекологична болница за активно лечение „Света София“ ЕАД 
 
Д-р Койчев – Става въпрос за закупуването на 10 неонатологични легла. 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 7 

За 7 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Проф. Асен Николов - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Проф. Иво Петров – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
 
 
По т. 5 от дневния ред: Доклад № СОА20-МЦ29-589/2/01.04.2021 г. относно 

увеличаване на капитала на „Университетска първа многопрофилна болница за 

активно лечение „Свети Йоан Кръстител“ ЕАД и утвърждаване на актуализиран 

устав на дружеството 
 
Няма коментари от комисията. 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 



 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 7 

За 7 
Против - 
Въздържали се - 
 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Проф. Асен Николов - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Проф. Иво Петров – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
 
По т. 6 от дневния ред: Доклад № СОА20-МЦ29-577/1/01.04.2021 г. относно 

увеличаване на капитала на „Диагностично-консултативен център ІІІ-София “ 

ЕАД и утвърждаване на актуализиран учредителен акт на дружеството 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 7 

За 7 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Проф. Асен Николов - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Проф. Иво Петров – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
 
 
По т. 7 от дневния ред: Доклад № СОА20-МЦ29-567/1/01.04.2021 г. относно даване 

на съгласие „Първа специализирана акушеро-гинекологична болница за активно 

лечение „Света София“ ЕАД да закупи със собствени средства дълготраен 

материален актив – 1 /един/ брой имунологичен анализатор 



 
Д-р Койчев – Цената на имунологичния анализатор е до 30 000 лева, представени са три 

оферти, ще се проведе процедура по ЗОП. 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 7 

За 7 
Против - 
Въздържали се - 
 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Проф. Асен Николов - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Проф. Иво Петров – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
 
 
По т. 8 от дневния ред: Писмо № СОА21-МЦ29-111/01.04.2021 г. относно 

ограничаване на паркиране пред „ДКЦ XXII-София“ ЕООД. 
 
Д-р Иванова поясни, че вече е намерила решение на проблема за поставяне на 

ограничители с катинар. Изказа благодарност към районния кмет и към председателя 

на ПК по транспорт за светкавичната реакция. 
  
 
По т. 9 от дневния ред: Разни 
 
 
Д-р Койчев – Ако си спомняте, преди два месеца разглеждахме едно писмо от 

директора на Първа МБАЛ за закупуване на ендоскопска система. Проведохме 

ползотворна дискусия. Изп. директор вече е направил нужното, включил е кадровото 

осигуряване, взел е на трудов договор един изключително висококласен гастроскопист 

и на консултантски договор един от водещите специалисти в България по подобен тип 

оперативни интирвенции. Изчистили сме това, което вие ни препоръчахте. Започваме и 

процедура по изготвяне на доклад до СОС за закупуване на тази система за лечение на 

различни сложни случаи. 
 
М. Паргов – Нямам опцията в Уебекс за съобщения към всички. 
 



Д-р Койчев – Вие също така преди три заседания ни обърнахте внимание за промяна в 

състава на комисията във връзка с отсъствието на един от членовете. Инициирал съм 

разговори и трябва да доведем това, което вие препоръчахте, до успешен край. 
 
Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 10,22 часа. 

Протоколът е изготвен на 15.04.2021 г. 

 

Изготвил: 
Б. Цонева-главен 

експерт 
  

 

 
Председател на постоянната 

комисия по здравеопазване и 

социална политика Д-р Антон Койчев,дм 
 
Заместник-председател на 

постоянната комисия по 

здравеопазване и социална 

политика Милка Христова 
 
Заместник-председател на 

постоянната комисия по 

здравеопазване и социална 

политика Проф. Асен Николов 
 


